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V neděli 4. 12. 2005 se konala pro naši obec významná událost. Za přítomnosti mnoha hostů byl slavnostně 
otevřen a požehnán domov pokojného stáří.

Po mši svaté, kterou sloužil arcibiskup Mons. Mgr. Jan Graubner, se průvod v čele s obecním praporem 
a dechovou hudbou Boršičankou vydal k domovu. Snad proto, že bylo krásné počasí, byla účast tak veliká. Po-
zvání vedení obce přijal vicepremiér, ministr práce a sociálních věcí Zdeněk Škromach, hejtman Zlínského kraje 
Libor Lukáš, poslanci pánové Hovorka, Seďa a Šustr, senátor Josef Vaculík, starostové okolních obcí, starosta 
Uherského Hradiště Libor Karásek a další. Velmi rádi jsme se opět setkali se sestřičkami, které na čas naši obec 
opustily, ale v nejbližších dnech se nastěhují do nového.

Po úvodních slovech hostů vystoupil se svým krátkým, ale velmi zdařilým pásmem soubor Pentla s cimbálovou 
muzikou a poté starosta obce pan Petr Matoušek, hejtman Libor Lukáš a ministr práce a sociálních věcí Zdeněk 
Škromach slavnostně přestřihli pásku a zahájili prohlídku nového objektu. Poté měli všichni možnost projít se po 
domově, případně se poptat na to, co každého zajímalo. 

Nezbývá, než si přát, aby tak jako v neděli při slavnostním otevření a žehnání slunce svítilo všem obyvatelům 
a zaměstnancům domova pokojného stáří a aby zde našli nový domov, lásku a pochopení.
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Jak se stavilo


